
Hej, jag heter Josefin Andersson, kommer från Skellefteå och är 14 år. Jag har fiskat så länge 

jag kan minnas och tävlings fiskat sen jag var ungefär 8 år.  

   

Jag hoppas på bra fiske under NM i Luleå, jag känner till dom flesta vattnen i Luleå trakten 

och vet på ett ungefär hur abborren rör sig där vilket är en stor fördel. 

Det här är andra gången jag får delta i nordiska mästerskapen. Förra året var vi till Norge, det 

var en mycket rolig och lärorik upplevelse, men samtidigt lite spännande och pirrigt. Till det 

här nordiska mästerskapet hoppas jag kunna prestera bättre både för min egen och lagets 

skull. Det känns iallafall väldigt spännande och roligt att få fara. 

 

Skit fiske på er så syns vi på isen! 


